
 

Loppa kommune 
 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Formannskapet 
Sakene: 001/06 - 005/06 
Dato: 27.01.2006 
Møtested: Loppa Rådhus, kommunestyresalen 
Tidspunkt: 9:00 
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Arne Dag Isaksen, Marie Pedersen, Tor Kyrre Olsen, Arild Amundsen og Arnleif Iversen 
Følgende medlemmer møtte ikke: 
Ann H. Johansen 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Tor Kyrre Olsen 
Følgende fra administrasjonen møtte: 
Rådmann og sekretær Solbjørg Jensen 
Merknader: 
Før møtet startet fikk formannskapet en orientering av Alta Kraftlag  v/Tor Emaus  om 
kraftutbygging i Langfjordhamn. 
 
 
   
   
   
   
 



 
 

PS 001/06 REFERATSAKER 

RS 001/06 ENDRINGER FOR KOMMUNER OG FYLKESKOMMUNER I 
ORDNINGEN MED TILSKUDD TIL DE POLITISKE PARTIER 
I KOMMUNER OG FYLKER 

 

PS 002/06 UTVALG AV FASTE MØTEFULLMEKTIGER 
Forslag til vedtak: 
Loppa kommune oppnevner følgende personer til utvalg av faste møtefullmektiger til 
forliksrådet: 
1. 
2. 
3. 
Fullmektigene oppnevnes for perioden 1.1.2006 – 30.04.2008, og blir senere å oppnevne for 
en 4-års periode sammenfallende med valg av forliksråd. 
 
Formannskapet delegerer etter dette til rådmannen å oppnevne faste møtefullmektiger til 
forliksrådet. 
 
 
Vedtak i Formannskapet - 20.01.2006: 
Loppa kommune oppnevner følgende personer til utvalg av faste møtefullmektiger til 
forliksrådet: 
 
1.May Johansen 
2.Ståle Johansen 
3.Helene Benjaminsen 
 
Fullmektigene oppnevnes for perioden 1.1.2006 – 30.04.2008, og blir senere å oppnevne for 
en 4-års periode sammenfallende med valg av forliksråd. 
 
Formannskapet delegerer etter dette til rådmannen å oppnevne faste møtefullmektiger til 
forliksrådet. 
Enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 003/06 SØKNAD OM TILSKUDD TIL RYDDING AV NATURSTI 
PÅ LOPPA ØY 

Forslag til vedtak: 
Loppa kommune avslår søknad av 21.7.05 fra Loppa øy bygdelag om midler til rydding av 
natursti på Loppa øy. Avslaget begrunnes med at kommune ikke har midler til slike tiltak i 
kommunale budsjetter.   
 
 
Vedtak i Formannskapet - 20.01.2006: 
Som innstillinga.  Enstemmig vedtatt. 



 
 

PS 004/06 SØKNAD OM OVERTAKELSE AV DEL AV 
KOMMUNAL EIENDOM 

Forslag til vedtak: 
Det gis avslag på søknad om kjøp av eiendommen gnr.25, bnr.2 i Loppa kommune. Vedtaket 
begrunnes med at det i henhold til arealdelen av kommuneplanen ikke skal bygges 
fritidsboliger i tettstedsområde for Øksfjord. Det er heller ikke gitt avkjøringstillatelse fra 
Statens Vegvesen. 
 
Saken kan vurderes på nytt om det utarbeides reguleringsplan for området. 
 
Behandling i Formannskapet - 20.01.2006: 
 
 
Vedtak i Formannskapet - 20.01.2006: 
Det gis avslag på søknad om kjøp av eiendommen gnr.25, bnr.2 i Loppa kommune. Vedtaket 
begrunnes med at det i henhold til arealdelen av kommuneplanen ikke skal bygges 
fritidsboliger i tettstedsområde for Øksfjord. Det er heller ikke gitt avkjøringstillatelse fra 
Statens Vegvesen. 
 
Saken kan vurderes på nytt om det utarbeides reguleringsplan for området. 
 
Formannskapet ber om at tidligere vedtak om reguleringsplan Finnes – Ystnes igangsettes. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 005/06 DEBATTHEFTE 2006 
Forslag til vedtak: 
UTFORDRINGER FOR KOMMUNE-NORGE. 
 
PRIORITERTE OPPGAVER I 2006. DEBATTHEFTE KS. 
 
 
Spm.1. STØTTER DERE KS ARBEID FOR AT KOMMUNESEKTORENS 
ØKONOMISKE RAMMER SKAL AVTALES MED REGJERINGEN? 
 
Det er svært viktig at KS ivaretar samlet kommune-Norges økonomiske rammer. 
 
Rammer for kommuneøkonomien bør periodiseres over minst 4 år for hovedlinjene og de 
årlige budsjetter med revideringer som er nødvendige.  Dette for å kunne ha forutsigbarhet  
på hva kommunen kan prioritere og iverksette. 
 
Kommune Norge består av store forskjeller som geografi, demografi og størrelse som må 
vektes i vurderinger av de økonomiske rammer. 
 
Spm.2. GÅR KS GÅ INN FOR EN ØREMERKET TILSKUDDSORDNING TIL TILTAK I 
GRÅSONEN MELLOM FØRSTE- OG ANDRELINJETJENESTEN? 
 



Gråsonen mellom 1.linje og 2.linje har vært en langvarig prosess hvor Staten bevist har vært 
unnfallende. 
 
Dette rammer i særdeleshet der pasienter utskrives til mindre kommuner og må innlegges på 
det lokale sykehjem.  Sykehusopphold er i dag er svært kortvarig og krever en stor grad av 
samhandling mellom den enkelte kommunes 1.linje og sykehus.  Pasienter som blir 
hjemsendt til for eksempel Loppa kommune må innskrives på sykehjemmet da hjemstedet 
ikke har kompetanse for etterpleie som sykehus/sykehjem har. 
 
Det må fastsettes klare grenser mellom 1 og 2 linjetjenesten spesielt innen helse. 
 
Spm.3. HVIS VI SKAL FÅ ØKT FRIHET OG FRIERE INNTEKTSDANNELSE. HVILKE 
INSTRUMENTER TROR DU ER MEST AKTUELL FOR DIN KOMMUNE? 
 
Inntektsdannelsen og større frihet lokalt kan bli vanskelig og  er svært avhengig av den 
enkelte kommunes struktur. 
 
Når det gjelder inntekter fra næringsvirksomhet bør også sjøareal innlemmes slik at den 
enkelte kommune fastsetter  avgifter for dette.  Avgiftsbeleggingen av 
oppdrettsanlegg/konsesjoner bør være rent kommunalt anliggende. 
 
Spm.4. HVIKLKE FORUTSETNINGER BØR LIGGE TIL GRUNN FOR Å INNFØRE 
DETTE? 
 
Forutsetningene for å innføre større lokal frihet på inntektsdannelse må baseres på veiledende 
kriterier som fastsettes sentralt. 
 
Dette for å ivareta sosiallikhet og nasjonalstandard. 
 
Næringsvirksomhet i den enkelte kommune bør beskattes lokalt, da det er kommunene som 
har ansvar for tilrettelegging av næringsvirksomhet. 
 
Spm.5. HVA ER DET VIKTIGSTE KS BØR JOBBE FOR VIDERE I TILKNYTNING TIL 
NAV-REFORMEN. 
 
NAV reformen krever at det er likeverdighet mellom partene som skal utgjøre 
1.linjetjenesten. 
 
Oppfatningen av reformen har vært diskusjoner om hva som skal skje med personer som 
faller utenom dagens Aetat og Trygdeetat? 
 
Derfor har fokuset på likeverdighet vært svært fremtredene og også på bakgrunn av 
proposisjonen om samme reform. 
 
Kommunene vil alltid være åpne for reformer som reelt er basert på likeverdige parter. 
 
 
 
 
Vedtak i Formannskapet - 20.01.2006: 
 
UTFORDRINGER FOR KOMMUNE-NORGE. 
 
PRIORITERTE OPPGAVER I 2006. DEBATTHEFTE KS. 



 
Spm.1. STØTTER DERE KS ARBEID FOR AT KOMMUNESEKTORENS 
ØKONOMISKE RAMMER SKAL AVTALES MED REGJERINGEN? 
 
Det er svært viktig at KS ivaretar samlet kommune-Norges økonomiske rammer. 
 
Rammer for kommuneøkonomien bør periodiseres over minst 4 år for hovedlinjene og de 
årlige budsjetter med revideringer som er nødvendige.  Dette for å kunne ha forutsigbarhet  
på hva kommunen kan prioritere og iverksette. 
 
Kommune Norge består av store forskjeller som geografi, demografi og størrelse som må 
vektes i vurderinger av de økonomiske rammer. 
 
Spm.2. GÅR KS GÅ INN FOR EN ØREMERKET TILSKUDDSORDNING TIL TILTAK I 
GRÅSONEN MELLOM FØRSTE- OG ANDRELINJETJENESTEN? 
 
Gråsonen mellom 1.linje og 2.linje har vært en langvarig prosess hvor Staten bevist har vært 
unnfallende. 
 
Dette rammer i særdeleshet der pasienter utskrives til mindre kommuner og må innlegges på 
det lokale sykehjem.  Sykehusopphold er i dag er svært kortvarig og krever en stor grad av 
samhandling mellom den enkelte kommunes 1.linje og sykehus.  Pasienter som blir 
hjemsendt til for eksempel Loppa kommune må innskrives på sykehjemmet da hjemstedet 
ikke har kompetanse for etterpleie som sykehus/sykehjem har. 
 
Det må fastsettes klare grenser mellom 1 og 2 linjetjenesten spesielt innen helse. 
 
Spm.3. HVIS VI SKAL FÅ ØKT FRIHET OG FRIERE INNTEKTSDANNELSE. HVILKE 
INSTRUMENTER TROR DU ER MEST AKTUELL FOR DIN KOMMUNE? 
 
Inntektsdannelsen og større frihet lokalt kan bli vanskelig og  er svært avhengig av den 
enkelte kommunes struktur. 
 
Når det gjelder inntekter fra næringsvirksomhet bør også sjøareal innlemmes slik at den 
enkelte kommune fastsetter  avgifter for dette.  Avgiftsbeleggingen av 
oppdrettsanlegg/konsesjoner bør være rent kommunalt anliggende. 
 
Spm.4. HVIKLKE FORUTSETNINGER BØR LIGGE TIL GRUNN FOR Å INNFØRE 
DETTE? 
 
Forutsetningene for å innføre større lokal frihet på inntektsdannelse må baseres på veiledende 
kriterier som fastsettes sentralt. 
 
Dette for å ivareta sosiallikhet og nasjonalstandard. 
 
Næringsvirksomhet i den enkelte kommune bør beskattes lokalt, da det er kommunene som 
har ansvar for tilrettelegging av næringsvirksomhet. 
 
Spm.5. HVA ER DET VIKTIGSTE KS BØR JOBBE FOR VIDERE I TILKNYTNING TIL 
NAV-REFORMEN. 
 
NAV reformen krever at det er likeverdighet mellom partene som skal utgjøre 
1.linjetjenesten. 
 



Oppfatningen av reformen har vært diskusjoner om hva som skal skje med personer som 
faller utenom dagens Aetat og Trygdeetat? 
 
Derfor har fokuset på likeverdighet vært svært fremtredene og også på bakgrunn av 
proposisjonen om samme reform. 
 
Kommunene vil alltid være åpne for reformer som reelt er basert på likeverdige parter. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 006/06  NAVNEFORSLAG PÅ FINNMARKS HØYESTE 
FJELLTOPP 

 
 
Vedtak i Formannskapet - 20.01.2006: 
 
Loppa formannskap ber utviklingslagene velge ut 2 av de innkomne navneforslag på den nye 
fjelltoppen innen 15.februar 2006. Forslagene sendes til Driftsavdelingen. 
 
 
 
 
 


